
  Protokół  nr  XLV.18

z  obrad  XLV zwyczajnej  sesji  Rady  Miasta  Ełku,  która  odbyła  się  w  dniu   29  maja  2018  r.
w  godzinach   1100 -  1156  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Miasta  Ełku,  przy  ulicy  Marsz.
J. Piłsudskiego 4.

Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.
W sesji uczestniczyło 22 radnych, zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności.
W sesji nie uczestniczył radny Tomasz Przekop.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący   Rady   Miasta  Dariusz  Wasilewski  otworzył   XLV sesję  Rady  Miasta  Ełku

wypowiadając  formułę:  „Otwieram XLV zwyczajną sesję  Rady Miasta  Ełku”.  Na podstawie listy
obecności stwierdził prawomocność obrad -  w chwili obecnej w sesji uczestniczy 21  radnych,  co
wobec  ustawowego  składu  rady  wynoszącego  23  radnych  stanowi  kworum  pozwalające  na
podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Przewodniczący   Rady   Miasta  Dariusz  Wasilewski  powitał: Prezydenta  Miasta  Tomasza
Andrukiewicza,  Sekretarza  Miasta  Marcina  Radziłowicza,  Skarbnika  Miasta  Jarosława  Wróbla,
naczelników wydziałów, przedstawicieli mediów i wszystkich zebranych.

Pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji - protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta.
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poprosił o zgłaszanie uwag, zastrzeżeń do

protokołu z ostatniej sesji.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski

stwierdził, że radni przez aklamację przyjęli protokół nr XLIV.18 bez uwag.

Pkt 3 . Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poprosił  o wnioski do zaproponowanego

porządku obrad. 

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zgłosił formalny wniosek o uzupełnienie porządku
obrad w punkcie 5. o podpunkty 11) i 12) dot. podjęcia uchwał w sprawach, kolejno:

11) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości,

12)  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  trzech  okręgów  wyborczych,  na  obszarze  miasta  Ełku
w wyborach do Rady Powiatu Ełckiego.

Radni nie wnieśli zastrzeżeń i innych wniosków nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  odczytał  propozycję  porządku  obrad
uwzględniając wyżej zacytowane wnioski i poddał pod głosowanie: 21 głosami „za”, przy 0 głosach
„przeciw” i 0 głosach „wstrzym.” - jednomyślnie „za” radni  przyjęli  następujący porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu  z poprzedniej sesji rady (nr XLIV.18).
3. Zatwierdzenie porządku obrad.  
4. Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:
1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Ełku za 2017 rok oraz sprawozdania z wykonania
     budżetu miasta Ełku za 2017 rok wraz z informacją o stanie mienia,
2) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ełku,
3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2018-2027,
4) zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2018,
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5) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie Seniora "Senior+",
6) przyjęcia do realizacji partnerskiego projektu pn. Lokalne Perspektywy,
7) przyjęcia do realizacji partnerskiego projektu pn. Utworzenie i funkcjonowanie młodzieżowego
     klubu integracji społecznej,
8)  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  określenia  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycie-
lom,  którym  powierzono  stanowisko  kierownicze  w  szkołach  (zespołach  szkół),  przedszkolach
i placówkach oświatowych, zasad zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć oraz tygodniowe-
go obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli  nie wymienionych w art.  42 ust.  3 - Karty
Nauczyciela,
9) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, zwanego „Ełk – Szafera”,
10) rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Ełckiego Centrum Kultury w Ełku,
11) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości,
12) wyrażenia zgody na utworzenie trzech okręgów wyborczych, na obszarze miasta Ełku  w wybo-
rach do Rady Powiatu Ełckiego.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7.  Oświadczenia i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Pkt 4.  Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.
Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia  26 marca 2018  r. do

dnia  20 kwietnia 2018  r., w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz  w uzupełnieniu informacji, którą radni otrzymali na
piśmie przedstawił działania jakie były dokonywane w ostatnim okresie  międzysesyjnym, między
innymi poinformował:

 Postępowania, na które zawarto umowę:

-  Dostawa  i  montaż  wyposażenia  budynku  stacyjnego  na  potrzeby  Muzeum  Historycznego
w Ełku;
- Projekt budowy chodnika i miejsc postojowych przy ul. Wielkanocnej w Ełku;
-  Przebudowa  linii  komunikacji  miejskiej  nr  3  i  5  w  celu  poprawy  transportu  publicznego
w miescie Ełku-I ETAP – budowa ul. Bora Komorowskiego w Ełku;
- Budowa ulicy K.K. Baczyńskiego w Ełku;
- Projekt budowy ulicy Św. Wojciecha i ulicy Św. Rafała Kalinowskiego w Ełku. 

 Postępowania, w których został dokonany wybór najkorzystniejszej  oferty (przed podpisaniem
umowy):
-   Wykonanie  koncepcji  architektoniczno-urbanistycznych  terenów  w  Śródmieściu  Ełku
z  wizualizacją  3D  oraz  opracowaniem  wizualizacji  budynku  Ełckiego  Centrum  Rewitalizacji
Społecznej, część                    1-obszar w rejonie ulic Żeromskiego i Wojska Polskiego w Ełku;
-  Wykonanie  koncepcji  architektoniczno-urbanistycznych  terenów  w  Śródmieściu  Ełku
z  wizualizacją  3D  oraz  opracowaniem  wizualizacji  budynku  Ełckiego  Centrum  Rewitalizacji
Społecznej, część 3 - obszar w rejonie ulic Armii Krajowej i Chopina w Ełku;
-  Rewitalizacja  ełckich  podwórek-zagospodarowanie  i  rozwój  przestrzeni  publicznej
w śródmieściu – Centrum - IV etap, z podziałem na 2 części:  - Część 1 – Zagospodarowanie
terenu przy ul. Chopina 17, 19, 21 w Ełku;
-  Rewitalizacja  ełckich  podwórek-zagospodarowanie  i  rozwój  przestrzeni  publicznej
w śródmieściu – Centrum - IV etap, z podziałem na 2 części:  Część 2 –Zagospodarowanie terenu
przy ul. Wawelskiej 1-15 w Ełku.
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 Postępowania,  w których dokonano otwarcia ofert  (trwa ocena ofert  pod względem formalno-
prawnym):
-  Dostawa sprzętu, realizowanego w ramach projektu: Zastosowanie  nowoczesnych technologii
informacyjno-komunikacyjnych w usługach świadczonych przez Urząd Miasta Ełku;
-Wykonanie  dokumentacji  projektowej  na  zagospodarowanie  skweru  gen.  Aleksandra
Krzyżanowskiego „Wilka” przy ul. Słowackiego w Ełku;
-  Przebudowa  linii  komunikacji  miejskiej  nr  3  i  5  w  celu  poprawy  transportu  publicznego
w mieście Ełku –  I ETAP, z podziałem na 3 części: Część 1 – Przebudowa pętli autobusowej przy
ulicy Suwalskiej w Ełku, Część 2 – Przebudowa zatoki parkingowej przy ulicy Armii Krajowej
w Ełku, Część 3 – Przebudowa chodnika w zakresie wydzielenia na nim ścieżki rowerowej przy
ulicy Armii Krajowej wraz z budową i przebudową oświetlenia ulicznego wzdłuż ulicy Armii
Krajowej w Ełku;

 Postępowania ogłoszone (przed otwarciem ofert):
- Dostawa 6 autobusów hybrydowych w ramach projektu „Rozwój zrównoważonego transportu
publicznego w mieście Ełk”;
- Zakup energii elektrycznej dla placówek i instytucji Gminy Miasta Ełk, Powiatu Ełckiego, MZK
Sp. z o.o. w Ełku oraz 1 WSK z Polikliniką SPZOZ w Lublinie – Filia w Ełku, część 1 - na rok
2019;
- Zakup energii elektrycznej dla placówek i instytucji Gminy Miasta Ełk, Powiatu Ełckiego, MZK
Sp. z o.o. w Ełku oraz 1 WSK z Polikliniką SPZOZ w Lublinie – Filia w Ełku, część 2 - na rok
2020;
- Wykonanie e-usług realizowanych w ramach projektu: „Zastosowanie nowoczesnych technologii
informacyjno–komunikacyjnych  w  usługach  publicznych  świadczonych  przez  Urząd  Miasta
Ełku”,                    z podziałem na 2 części,  część 1: Wykonanie elektronicznych usług
sieciowych;
- Wykonanie e-usług realizowanych w ramach projektu: „Zastosowanie nowoczesnych technologii
informacyjno–komunikacyjnych  w  usługach  publicznych  świadczonych  przez  Urząd  Miasta
Ełku”,               z podziałem na 2 części, część 2: Wykonanie e-usługi GIS;
- Przebudowa ul. Poprzecznej w Ełku;
- Budowa Parku Miejskiego na terenie os. Grunwaldzkiego – II etap.

 Specjalny  pociąg  wiozący  delegatów,  samorządowców i  przedstawicieli  instytucji  kolejowych
z Berlina,  Polski,  Litwy,  Łotwy,  Estonii  i  Finlandii,  zatrzymał  się  11  maja  na stacji  w Ełku.
Uczestników przywitał Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz. Tematem spotkania było m.in.
planowane działania związane z modernizacją odcinków połączeń kolejowych na trasie Łódź–
Warszawa, Warszawa–Białystok,  Białystok–Ełk,  Ełk–Suwałki  oraz wpływie tych inwestycji  na
rozwój poszczególnych obszarów Polski. 
W konferencji  na odcinku Białystok – Ełk wzięli  udział  przedstawiciele Urzędu Miasta Ełku:
Wydziału  Strategii  i  Rozwoju,  a  także  z  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki
Nieruchomościami.  Rozmowy dotyczyły m.in.  rozważań planistycznych i  wyników wstępnego
planowania  modernizacji  na  odcinku Ełk – Trakiszki  (przejście  graniczne),  aspektów ochrony
środowiska w procesie planowania, możliwości rozwoju gospodarczego i turystycznego naszego
regionu dzięki połączeniu Rail Baltica, a także dotychczasowej współpracy pomiędzy miastami
Ełk i Alytus (Litwa). 

 Uroczysty apel  z  okazji  Dnia  Strażaka odbył  się  w poniedziałek 21 maja  na Placu Miejskim
w Ełku.  W Obchodach wziął  udział  m.in.  Jarosław Zieliński  Sekretarz Stanu w Ministerstwie
Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji,  st.  bryg.  Bogdan  Wierzchowski  Warmińsko-Mazurski
Komendant  Wojewódzki  Państwowej  Straży  Pożarnej  oraz  Tomasz  Andrukiewicz  Prezydent
Miasta  Ełku.  Podczas  uroczystości  uhonorowani  zostali  strażacy  z  mazurskich  komend.
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Najbardziej  zasłużonym  przyznano  Medale  za  Długoletnią  Służbę,  odznaki  Zasłużony  dla
Ochrony Przeciwpożarowej, a także medale Za Zasługi Dla Pożarnictwa. Uroczystość była także
okazją do wręczenia podziękowań, nagród i awansów na wyższe stopnie służbowe. 

 22 maja  Prezydent  Ełku  Tomasz  Andrukiewicz  przyznał  30.  stypendiów najlepszym uczniom
miejskich  szkół,  za  wyniki  w  nauce  i  aktywność  społeczną.  Łączna  kwota  przyznanych
stypendiów to 32 400 zł. 

 22 maja  Prezydent Ełku Tomasz Andrukiewicz uczestniczył w wyjeździe do Ozierska. Celem
wyjazdu było omówienie i dopracowanie wspólnych projektów na realizację:
- Szkoły Podstawowej nr 4,
- wymiany oświetlenia na ledowe na ul. Jana Pawła II i ulicach przyległych,
- rozbudowa i modernizacja ECK,
- budowa parku na os. Konieczki.

 25 maja Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz uczestniczył:
-  w  Warszawie  w  konferencji  prasowej,  której  tematem,  między  innymi   była  prezentacja:
„wdrożenie RODO w samorządzie na przykładzie Ełku”.
- w Pałacu Prezydenckim w spotkaniu z Prezydentem RP z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego

         W związku z brakiem formalnych zastrzeżeń do przedstawionego sprawozdania Przewodniczący
Rady  Miasta  poinformował,  że  radni  zapoznali  się  i  przyjęli  do  wiadomości  sprawozdanie
z działalności Prezydenta Miasta Ełku.

 Pkt 5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1)  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Ełku za 2017 rok oraz
sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2017 rok wraz z informacją  o stanie mienia,
w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  Tomasz Andrukiewicz   w dniu 30  marca 2018 roku przedłożył  radnym
Zarządzenie  Nr  1446.2018 Prezydenta  Miasta  Ełku z  dnia  28 marca 2018 r.  w sprawie przyjęcia
sprawozdania  z  wykonania  budżetu  miasta  Ełku  za  2017  r.,  które  szczegółowo  omawiano
i analizowano w poszczególnych komisjach.

Przewodniczący  Rady  Miasta   Dariusz  Wasilewski  poinformował,  że  Regionalna  Izba
Obrachunkowa w Olsztynie wydała pozytywna opinię o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Ełku
sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Ełku za 2017 rok. Poprosił o przedstawienie opinii przez
komisje:
➢ Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Ireneusz  Dzienisiewicz  poinformował,  że  Komisja
Rewizyjna Rady Miasta Ełku pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie finansowe miasta Ełku za 2017
rok oraz sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Ełku za 2017 rok wraz z informacją  o stanie
mienia.
➢ Przewodniczący Komisji  Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował, że  komisja
pozytywnie  zaopiniowała  sprawozdanie  finansowe  miasta  Ełku  za  2017  rok  oraz  sprawozdanie
z wykonania budżetu miasta Ełku za 2016 rok wraz z informacją o stanie mienia.
➢ Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego   i  Porządku  Wojciech  Kwiatkowski
poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe miasta Ełku za 2017
rok oraz sprawozdanie  z wykonania budżetu miasta Ełku za 2017 rok wraz  z informacją  o stanie
mienia.
➢ Przewodniczący Komisji  Sportu i Rekreacji Andrzej Koc  poinformował, że  na wspólnym
posiedzeniu  z  Komisją  Oświaty  i  Kultury  -  komisje   pozytywnie  zaopiniowały  sprawozdanie
finansowe miasta Ełku za 2017 rok oraz sprawozdanie  z wykonania budżetu miasta Ełku za 2017 rok
wraz z informacją   o stanie mienia.
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Nie podjęto dyskusji.

        Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie projekt uchwały
z zapisem: 
 „§ 1.  Zatwierdza się sprawozdanie finansowe  miasta Ełku  za 2017  rok.
§ 2.  Zatwierdza się sprawozdanie z wykonania budżetu  miasta Ełku za 2017 rok wraz   z informacją
o stanie mienia.
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.”

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził,  że 22 głosami „za” -  jednomyślnie,  radni  podjęli
uchwałę. 
Uchwała Nr XLV.441.18 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Ełku za 2017 rok
oraz  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  miasta  Ełku  za  2017  rok  wraz  z  informacją  o  stanie
mienia,  w załączeniu do protokołu.  

*   *   *
2)  Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ełku, w załączeniu do
protokołu.

Udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta wynika i zależy od rozpatrzenia:
✔sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2017 rok,
✔sprawozdania finansowego,
✔opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie,
✔informacji o stanie mienia miasta Ełku,
✔stanowiska Komisji Rewizyjnej.

Kwestią absolutorium zajmowała się Komisja Rewizyjna Rady Miasta. Komisja Rewizyjna
rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała:  
 sprawozdanie  finansowe,  sprawozdanie  z   wykonanie  budżetu  miasta  za  2017   rok  wraz

z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  oraz informacją o stanie mienia  Gminy
Miasta Ełku wg stanu na dzień 31.12.2017 r.,

i  przyjęła wniosek o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta.
Kserokopię sprawozdania z wykonania budżetu wszyscy radni otrzymali. Temat szczegółowo

omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji Rady Miasta. Przewodniczący Rady Miasta
poprosił o przedstawienie opinii  przez Komisję Rewizyjną.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  poprosił  o  przedstawienie  opinii  przez
komisje:
➢ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ireneusz Dzienisiewicz poinformował, że Komisja Rewizyjna
podjęła uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium za 2017  rok   Panu  Tomaszowi Mariuszowi
Andrukiewiczowi - Prezydentowi Miasta Ełku.

Wniosek  Komisji  Rewizyjnej  wraz  z opinią  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  dla
Prezydenta,  Przewodniczący  Rady  Miasta  przesłał  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej
w Olsztynie. Wniosek Komisji Rewizyjnej  w sprawie absolutorium został pozytywnie zaopiniowany
przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Olsztynie.
Uchwała Nr RIO.IV-0120-329/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie
z dnia  11 maja 201 r.,  w załączeniu do protokołu.

Efektem tych prac jest projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium, który po dyskusji
zostanie poddany pod głosowanie. 
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Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski otworzył dyskusję. 

W  związku z brakiem chętnych do zabrania głosu w omawianym temacie Przewodniczący
Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia
Prezydentowi Miasta Ełku absolutorium – cytuję:

„Na podstawie art.  18 ust.  2 pkt 4 i  art.  28a ust.  1 i  2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku
o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2017 r., poz. 1875 z późn. zm) oraz art. 271 ust. 1 ustawy z dnia
27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 2077), Rada Miasta Ełku uchwala,
co następuje:
§ 1. Po zapoznaniu się z:
1) sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Ełku za 2017 rok,
2) sprawozdaniem finansowym miasta Ełku za 2017 rok,
3) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie,
4) informacją o stanie mienia miasta Ełku,
5) stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ełku,
- Rada Miasta Ełku udziela Prezydentowi Miasta Ełku absolutorium z tytułu wykonania budżetu za
2017 rok.
§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.”

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził,  że 22 głosami „za” – jednomyślnie, radni podjęli

uchwałę.
Uchwała  Nr  XLV.442.18  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Prezydentowi  Miasta  Ełku,
w załączeniu do protokołu.

 * * *

3) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2018-
2027,  w załączeniu do protokołu. 

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  projekt  uchwały  wraz
z  2.  autopoprawkami  szczegółowo  omawiano  w  poszczególnych  komisjach.  Wniósł  o  przyjęcie
uchwały.

 Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
✔ Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował, że komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
✔ Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego  i Porządku Wojciech Kwiatkowski poinformował,

że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
✔ Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Kultury  Ewa  Awramik  poinformowała,  że  na  wspólnym
posiedzeniu z  Komisją Sportu i Rekreacji  - komisje wyraziły pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XLV.443.17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 
2018-2027,  w załączeniu do protokołu.   
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* * *

4) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2018,  w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  projekt  uchwały  szczegółowo
omawiano w poszczególnych komisjach.  W wyniku dyskusji  i  wniosku radnych z komisji,  zgłosił
formalny wniosek o zdjęcie kwoty 45 tys. zł z zakupu samochodu nieoznakowanego typu SUV na
potrzeby służby  kryminalnej Komendy Powiatowej Policji w Ełku. Wniósł o przyjęcie uchwały.

 Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
✔ Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował, że komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
✔ Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego  i Porządku Wojciech Kwiatkowski poinformował,

że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
✔ Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Kultury  Ewa  Awramik  poinformowała,  że  na  wspólnym

posiedzeniu z  Komisją Sportu i Rekreacji  - komisje wyraziły pozytywną opinię do projektu
uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem autopoprawki wniesionej przez Prezydenta Miasta – wyżej
zacytowanej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XLV.444.18  w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2018, w załączeniu do
protokołu.   

* * *
5)  Projekt  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  Klubie
Seniora "Senior+", w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił projekt uchwały i wniósł o przyjęcie.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
✔ Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował, że komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
✔ Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego  i Porządku Wojciech Kwiatkowski poinformował,

że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
✔ Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Kultury  Ewa  Awramik  poinformowała,  że  na  wspólnym

posiedzeniu z  Komisją Sportu i Rekreacji  - komisje wyraziły pozytywną opinię do projektu
uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
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Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XLV.445.18  w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie
Seniora "Senior+", w załączeniu do protokołu.   

*  *  * 
6) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji partnerskiego projektu pn. Lokalne Perspektywy,
w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz omówił  i  wniósł  o  przyjęcie  uchwały  zgodnie
z przedłożonym projektem uchwały.  

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
✔ Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował, że komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
✔ Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego  i Porządku Wojciech Kwiatkowski poinformował,

że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
✔ Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Kultury  Ewa  Awramik  poinformowała,  że  na  wspólnym

posiedzeniu z  Komisją Sportu i Rekreacji  - komisje wyraziły pozytywną opinię do projektu
uchwały.

  Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XLV.446.18 w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  partnerskiego  projektu  pn.  Lokalne
Perspektywy, w załączeniu do protokołu.  

*  *  *
7) Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia do realizacji partnerskiego projektu pn. Utworzenie i funkcjo-
nowanie młodzieżowego klubu integracji społecznej, w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz omówił  i  wniósł  o  przyjęcie  uchwały  zgodnie
z przedłożonym projektem uchwały.  

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
✔ Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował, że komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
✔ Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego  i Porządku Wojciech Kwiatkowski poinformował,

że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
✔ Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Kultury  Ewa  Awramik  poinformowała,  że  na  wspólnym

posiedzeniu z  Komisją Sportu i Rekreacji  - komisje wyraziły pozytywną opinię do projektu
uchwały.

  Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
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W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XLV.447.18 w sprawie  przyjęcia do realizacji partnerskiego projektu pn. Utwo-
rzenie i funkcjonowanie młodzieżowego klubu integracji społecznej, w załączeniu do protokołu.  

* * *

8) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek ty-
godniowego  obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych
nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach (zespołach szkół), przedszko-
lach  i  placówkach  oświatowych,  zasad  zwalniania  ich  od  obowiązku  realizacji  tych  zajęć  oraz
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 -
Karty Nauczyciela, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił  i  wniósł  o przyjęcie uchwały zgodnie
z przedłożonym projektem uchwały.  

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:

➢ Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Ewa Awramik poinformowała, że na wspólnym
posiedzeniu z  Komisją Sportu i Rekreacji  - komisje wyraziły pozytywną opinię do projektu
uchwały.

  Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 

Uchwała  Nr  XLV.448.18 zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad  udzielania
i rozmiaru obniżek tygodniowego  obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,  wycho-
wawczych i  opiekuńczych nauczycielom,  którym powierzono stanowisko kierownicze  w szkołach
(zespołach  szkół),  przedszkolach  i  placówkach oświatowych,  zasad  zwalniania  ich  od  obowiązku
realizacji  tych  zajęć  oraz  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  nie
wymienionych w art. 42 ust. 3 - Karty Nauczyciela, w załączeniu do protokołu.

* * *

 9) Projekt  uchwały w sprawie uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego,
zwanego „Ełk – Szafera”, w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  projekt  uchwały  szczegółowo
omawiany był w poszczególnych komisjach. Wniósł o podjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych przez
komisje:

 Przewodniczący Komisji  Mienia  Komunalnego i  Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski
poinformował, że komisja wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z przedłożoną informacją

przez Prezydenta Miasta, do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zwanego
„Ełk – Szafera”, na etapie wyłożenia do publicznego wglądu, które odbyło się 2. razy, wpłynęło szereg
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uwag. Część uwag została uwzględniona.  Co do nie uwzględnionych uwag Przewodniczący Rady
Miasta zaproponował, aby przegłosować wniesione uwagi, kolejno:

1) w terminie od 19.09.2017 r. do 17.10.2017 r. do publicznego wglądu, z terminem składania uwag
ustalonym do 30.10.2017 r.,

Uwagi z dnia 13.10.2017 wniesione przez Szkołę Podstawową nr 4 im. prof.  Władysława
Szafera, ul. Wł. Szafera 2, 19-300 Ełk:

1. Treść uwagi: „Odstąpienie od wyznaczenia w projekcie planu terenu oznaczonego symbolem 18KS
na parkingi.”

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie

uwagi.

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych.

Wynik głosowania: „za nie uwzględnieniem uwagi” 21 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących” 1.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że  21 głosami „za” radni nie uwzględnili wyżej zacytowanej

uwagi.

2.Treść uwagi: „Przeznaczenie pod parking teren bezpośrednio sąsiadujący z 18KS na styku z budyn-
kiem sali gimnastycznej.”

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie

uwagi.

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych.

Wynik głosowania: „za nie uwzględnieniem uwagi” 22 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących” 1.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni nie uwzględnili wyżej zacy-
towanej uwagi.

Uwaga z dnia 17.10.2017 wniesiona przez Wspólnotę Mieszkaniowa ul. Wojska Polskiego 58:
Treść uwagi: „Przywrócenie na ul. Szafera ruchu dwukierunkowego oraz dodatkowo ustawienie zna-
ków zakazu zatrzymywania się i postoju na całej długości ulicy.”

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie

uwagi.

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych.

Wynik głosowania: „za nie uwzględnieniem uwagi” 22 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących” 0.

Przewodniczący  Rady Miasta  stwierdził,  że  19  głosami  „za”  radni  nie  uwzględnili  wyżej
zacytowanej uwagi.

Uwaga z dnia 31.10.2017 wniesiona przez PRIBO-EPB sp. z o.o. w Ełku, ul. Łukasiewicza 6:
Treść uwagi: „Wniosek o przeznaczenie terenów, oznaczonych na rysunku planu symbolami 15ZP/KS
i 28KDD (w obrębie działki nr 199/12) pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną z dopuszczeniem
usług nieuciążliwych oraz podziemnych miejsc parkingowych. W piśmie wskazano następujące zasa-
dy kształtowania zabudowy i zagospodarowania:
1) wskaźnik powierzchni zabudowy – od 5% do 45%,
2) wskaźnik intensywności zabudowy – od 0,05 do 3,9,
3) minimalny udział procentowy powierzchni biologicznie czynnej – 35%,
4) gabaryty budynków:
a) maksymalna wysokość zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej - 30 m, do 9 kondygnacji nad-
ziemnych,
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b) dopuszcza się podpiwniczenia budynków,
5) geometria dachów: płaskie;
6) materiały i kolorystyka pokryć dachowych: nie ustala się,
7) w elewacjach stosować materiały tradycyjne jak cegła, kamień, drewno, tynki o wyglądzie tynków
tradycyjnych. Kolorystyka elewacji obiektów budowlanych: dopuszcza się stosowanie wyłącznie ko-
lorów pastelowych. W budynkach lokalizowanych na jednym terenie należy stosować zbliżone/podob-
ne materiały i kolorystykę wykonania elewacji i dachów, 
8) dopuszcza się lokalizację usług nieuciążliwych na pierwszej kondygnacji nadziemnej. Lokale usłu-
gowe dostępne wyłącznie spoza klatek schodowych części mieszkalnej.
3. Zasady kształtowania systemów komunikacji:
1) dostępność drogowa – kwartał 1MWU: z drogi publicznej lokalnej 27KDL (ul. Prof. W. Szafera),
2) minimalne wymagania parkingowe - zgodnie z §9, ust 4 i 5.
4. Zasady kształtowania infrastruktury technicznej – zgodnie z §10.”

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie

uwagi.

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych.

Wynik głosowania: „za nie uwzględnieniem uwagi” 22 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących” 0.

Przewodniczący  Rady Miasta  stwierdził,  że  22  głosami  „za”  radni  nie  uwzględnili  wyżej
zacytowanej uwagi.

2) w terminie od 12.02.2018 r. do 12.03.2018 r. do publicznego wglądu, z terminem składania uwag
ustalonym do 26.03.2018 r., wpłynęła 1. uwaga:

Uwaga z dnia 9.03.2018 wniesiona przez PRIBO-EPB sp. z o.o. w Ełku ul. Łukasiewicza 6:

Treść uwagi: „ W przedłożonym piśmie spółka PRIBO-EPB sp. z o.o. w Ełku oświadczyła, że pod-
trzymuje w całości zgłoszone uprzednio pismem z dnia 31.10.2017 r. uwagi do przedmiotowego pro-
jektu planu, tj.: Wniosek o przeznaczenie terenów, w obrębie działki nr 199/12 pod zabudowę miesz-
kaniową wielorodzinną z dopuszczeniem usług nieuciążliwych oraz podziemnych miejsc parkingo-
wych. W piśmie wskazano następujące zasady kształtowania zabudowy i zagospodarowania:

1) wskaźnik powierzchni zabudowy – od 5% do 45%,

2) wskaźnik intensywności zabudowy – od 0,05 do 3,9,

3) minimalny udział procentowy powierzchni biologicznie czynnej – 35%,

4) gabaryty budynków:

a) maksymalna wysokość zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej - 30 m,

do 9 kondygnacji nadziemnych, 

b) dopuszcza się podpiwniczenia budynków,

5) geometria dachów: płaskie;

6) materiały i kolorystyka pokryć dachowych: nie ustala się,

7) w elewacjach stosować materiały tradycyjne jak cegła, kamień, drewno, tynki o wyglądzie tynków

tradycyjnych. 

Kolorystyka elewacji  obiektów budowlanych: dopuszcza się stosowanie wyłącznie kolorów pastelo-
wych. W budynkach lokalizowanych na jednym terenie należy stosować zbliżone/podobne materiały
i kolorystykę wykonania elewacji i dachów,

8) dopuszcza się lokalizację usług nieuciążliwych na pierwszej kondygnacji nadziemnej. Lokale usłu-
gowe dostępne wyłącznie spoza klatek schodowych części mieszkalnej.

3. Zasady kształtowania systemów komunikacji:
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1) dostępność drogowa – kwartał 1MWU: z drogi publicznej lokalnej 27KDL (ul. Prof. W. Szafera),

2) minimalne wymagania parkingowe - zgodnie z §9, ust 4 i 5.

4. Zasady kształtowania infrastruktury technicznej – zgodnie z §10.”

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie
uwagi.

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Wynik głosowania: „za nie uwzględnieniem uwagi”  22 radnych, „przeciw”  0, „wstrzymujących”  0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni nie uwzględnili wyżej zacy-
towanej

uwagi.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  poinformował,  że  przedłożony  projekt
szczegółowo omawiany był na posiedzeniu Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku. Radni
nie kwestionowali zgodności zapisów planu ze Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta Ełku. Poddał pod głosowanie zgodność zapisów planu ze Studium uwarunko-
wań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku;  22 głosami „za”,  przy 0 głosach
„przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni stwierdzili  o przyjęciu zgodności zapisów planu ze Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych.

Wynik głosowania: „za” 22 radnych, „przeciw”  0, „wstrzymujących” 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XLV.449.18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzenne-
go, zwanego „Ełk – Szafera”, w załączeniu do protokołu.

* * *

10)  Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  dyrektora  Ełckiego  Centrum
Kultury w Ełku, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:

    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej I. Dzienisiewicz poinformował, że Komisja po zapoznaniu
się  z  dokumentami  związanymi  ze  skargą  wniesioną  przez  członków,  entuzjastów  i  rodziców
Mazurskiego Zespołu Pieśni i Tańca „Ełk", Ełckiego Teatru Tańca oraz Teatru 30 Minut na działalność
Dyrektora Ełckiego Centrum Kultury oraz po wysłuchaniu informacji przedstawionych przez:
- skarżących,
- prezydenta miasta,
- radcę prawnego
postanowiła uznać za bezzasadną skargę.

W wyniku powyższego rozpatrzenia skargi komisja  pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w
sprawie jak wyżej wraz  z uzasadnieniem, który został przedłożony radnym.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej, z zapisem w § 1. Uznać za bezzasadną skargę członków, entuzjastów i rodziców
Mazurskiego Zespołu Pieśni i Tańca „Ełk", Ełckiego Teatru Tańca oraz Teatru 30 Minut na działalność
Dyrektora Ełckiego Centrum Kultury.
§ 2. Uzasadnienie niniejszego rozstrzygnięcia zawiera załącznik do niniejszej uchwały.
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
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W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 
Wynik głosowania:  „za”  20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” 1.  Jeden radny nie głosował.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XLV.450.18  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność  dyrektora Ełckiego

Centrum Kultury w Ełku, w załączeniu do protokołu.  
* * *

11)  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  przy  sprzedaży
nieruchomości, w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił projekt uchwały i wniósł o przyjęcie.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
✔ Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował, że komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
✔ Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego  i Porządku Wojciech Kwiatkowski poinformował,

że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 20 radnych, „przeciw” 0,  „wstrzymujących” 2.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XLV.451.18  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży nieru-
chomości, w załączeniu do protokołu.   

* * *
12)  Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  trzech  okręgów wyborczych,  na
obszarze miasta Ełku  w wyborach do Rady Powiatu Ełckiego, w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił projekt uchwały i wniósł o przyjęcie.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

poprosił  o przedstawienie opinii  przyjętych przez komisje:   Przewodniczący Rady Miasta
Dariusz Wasilewski
✔ Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował, że komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 22 radnych, „przeciw” 0,  „wstrzymujących” 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XLV.452.18  w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie trzech okręgów wyborczych, na
obszarze miasta Ełku  w wyborach do Rady Powiatu Ełckiego, w załączeniu do protokołu.   

Pkt 6.  Interpelacje i zapytanie radnych.
Radny Krzysztof  Wiloch poinformował,  że  otrzymał  odpowiedź na wniosek dot.  regulacji

wynagrodzenia  w  oświacie.  Podziękował  za  informację,  niemniej  podtrzymuje  w  dalszym  ciągu
wniosek dot. aby pracownicy z długoletnim stażem pracy mieli wynagrodzenie zasadnicze nie niższe
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niż wynagrodzenie minimalne w kraju. Zwrócił się z zapytaniem; „czy Prezydent Miasta ma takie
plany, ażby te zasadę wprowadzić w życie?”

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz udzielił odpowiedzi, między innymi poinformował,
cytuję wypowiedź: 
„Oczywistym jest, że najbardziej pożądaną sytuacją byłoby, gdyby wszyscy pracownicy otrzymywali
minimalną płacę w ramach wynagrodzenia zasadniczego. Tylko, przypomnę, może warto, w kontekście
28. rocznicy Samorządu Terytorialnego, wspomnieć, że niestety Państwo nie dokłada nam pieniędzy
do zadań; po pierwsze do zadań rządowych, ale też do zadań własnych. Proszę sobie wyobrazić, że my
do oświaty dokładamy 20 mln zł, na które powinno być zabezpieczenie z Budżetu Państwa. 20 mln zł –
to  byśmy  obdzielili  wynagrodzeniami  i  inwestycjami  wszystkie  jednostki,  pracowników wszystkich
jednostek. Dodam, że w ostatnim okresie Rząd wdrożył od 1 kwietnia, znaczy polecił wdrożyć wzrost
wynagrodzeń dla nauczycieli. Kosztowało nas to 1 600 tys. zł, nie otrzymaliśmy zabezpieczenia na to,
z własnych środków, więc wdrażając różnego rodzaju regulacje trzeba mieć na uwadze jaki jest stan
środków. Ja mogę wypowiedzieć się w perspektywie  do listopada tego roku, do czasu zakończenia
kadencji, że przygotowywane są działania, tak się umówiliśmy ze związkami zawodowymi, bo z nimi
rozmawiamy, zarówno z Solidarnością jak i ZNP, by kontynuować te przedsięwzięcia, których efektem
jest między innymi skonstruowane pismo do Radnego, ale trzeba mieć też świadomość, że w latach
poprzednich były wdrażane regulacje, natomiast zwiększająca się kwota wynagrodzenia zasadniczego,
przepraszam tego minimalnego powoduje, że zawsze gdzieś tam nam brakuje, ale jak widać zrobiliśmy
bardzo duży krok do przodu. Na pewno takie działania będą realizowane. Oczywiście dotyczy to nie
tylko pracowników z długoletnim stażem, ale wszystkich – to jest sprawiedliwe wtedy.”

Pkt 7. Oświadczenia i wolne wnioski. 
 Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  z  okazji  Dnia  Samorządu  Terytorialnego

podziękował wszystkim radnym za służbę na rzecz miasta.

Przewodniczący  Rady  Miasta   Dariusz  Wasilewski  również  z  okazji  Dnia  Samorządu
Terytorialnego przekazał serdeczne życzenia i podziękowania.

Pkt 8. Zakończenie obrad. 

Po wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski zakończył
sesję wypowiadając  formułę: „Zamykam XLV  zwyczajną sesję Rady Miasta.”

Protokołowała:           Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska      Dariusz  Wasilewski     
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